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Reacties  Reactie gemeente 
Algemeen  

Ten hoogte van begraafplaats:  
-  Hoe wordt omgegaan met de strook grond 
voor de woningen? Sommige bewoners hebben 
deze  al lang in gebruik en zijn van mening dat 
die van hen is? 
 

 
-  wij gaan uit van eigendomsgrenzen conform 
kadaster . Indien iemand van mening is dat het 
ontwerp niet aansluit bij zijn rechten wordt 
geadviseerd dit met stukken te onderbouwen en 
contact op te nemen met de projectleider 
(Harold Klomp). Er wordt dan een 
vervolggesprek gepland met u, projectleider en 
eventueel een medewerker van Juridische zaken  
 

Verkeer  

 Waarom is de middengeleider lager dan op de 
Kwakkenbergweg? 

 Andere functie; op de Kwakkenberg willen we 
een ander gedrag bereiken, namelijk dat er niet 
wordt ingehaald en  daarom is de 
middengeleider daar hoger. Op de Daalseweg 
mag met gepaste snelheid een fietser ingehaald 
worden vandaar een overrijdbare 
middengeleider 

Hoe komt de bovenzijde van het asfalt eruit te 
zien? 

Deklaag “door en door” rood +/- 4-5 cm 

Komt er in de gehele straat gebakken materiaal 
in de parkeerstrook? 

In de gehele straat komt gebakken materiaal in 
de parkeervakken, waarbij gestreefd wordt om 
het oude materiaal eerst te gebruiken vanaf 
singel in verband met beschermd stadsgezicht. 
Wat ook meespeelt in de keuze waar welk 
materiaal wordt hergebruikt is of het her te 
gebruiken 

- breedte trottoirs? Achter bomen Wanneer er geen hinder is van bomen komt er 
een loopstrook van 2,1m. In de Prins 
Henderikstraat blijft de ruimte achter de 
bestaande bomen even breed als in de huidige 
situatie. 

Kruising Prins Hendrikstraat / Bijleveldsingel: is 
de boog van de bocht wel ruim genoeg voor een 
vrachtwagen? Ik ben als fietser al een door een 
vrachtwagen gesneden. 

De boog is getest met een rijcurve van een 
truckoplegger en voldoet 

Ontstaat er hier straks geen conflict tussen naar 
rechts afslaande auto’s naar de Berg en 
Dalseweg en rechtdoor gaande fietsers richting 
het centrum? 

De Daalseweg wordt ingericht als een fietsstraat 
waar de fietser zijn ruimte moet claimen 
(midden op de rijstrook fietsen). 
Door de middengeleider die hier komt kan de 
auto niet de fietser afsnijden 

Kan er een oversteek thv Hobbema (Daalseweg 
229) komen? 

Geen oversteek. Overgang traverse naar 
fietsstraat 



  

Bomen  

Geen bomen die plakken/rotzooi geven Zal rekening mee gehouden worden bij de keuze 
van de nieuwe bomen 

Daalseweg 2 – 46: kan de oostelijke boom 
(inclusief fietsklemmen) iets opschuiven, dan 
kunnen we een breder terras maken?  

De boom en fietsklemmen komen dan in de 
looplijn vanuit de Van den Havestraat te staan 
(oversteekpunt). Dit is niet wenselijk.  
  

Inrichting  

Daalseweg thv begraafplaats:  
Uit het onderzoek naar de werkelijke ligging van 
de kabels en leidingen (proefsleuven) is naar 
voren gekomen dat deze dichter op de woningen 
liggen dan verwacht. Dat heeft als gevolg dat er 
niet gegraven mag worden in de huidige 
klinkerstrook en hier dus ook geen tuintjes 
kunnen komen. De eerder gepresenteerde 
varianten voor de zogenaamde Delftse stoep zijn 
daarom verder uitgewerkt.  
Er zijn twee varianten besproken voor de ‘Daalse 
stoep’, nl: 
- Variant 1: Brede Daalse stoep (verhard) van 
ongeveer 3m breed voor de voordeuren van de 
woningen 
- Variant 2: De huidige grens tussen loopstrook 
en semi-openbare stoep voor de woningen (het 
nu geklinkerde gebied) blijft hetzelfde en op de 
stoep worden grote groenvakken gemaakt. 
De bewoners spreken hun voorkeur uit voor 
variant 1. 

De voorkeursvariant zal in de interne 
toetsingsronde binnen de verschillende 
gemeentelijke afdelingen voorgelegd worden.  

Er zijn een aantal varianten voor een 
‘natuurlijke’ gidslijn besproken  

De klankbordgroep geeft aan dat de variant met 
een schuine band en klein hoogte verschil van 
circa 2 cm. De voorkeur heeft vanuit het 
oogpunt van toegankelijkheid voor minder 
validen en mensen met een visuele beperking.  

Daalseweg 48 – 100:  
Omwonenden vinden dat als containers in de 
openbare ruimte noodzakelijk zijn , deze dan bij 
veroorzaker voor de deur zouden moeten staan. 
Geen containers van een ander voor mijn 
woning! 
 
 
 
 
 
 
 
 

Het gemeentelijk beleid geeft aan dat het niet is 
toegestaan om (vuil)containers in de openbare 
ruimte te stallen. In het ontwerp is daarom geen 
plek of voorziening voor containers opgenomen.  
Als iemand van mening is dat het ontwerp niet 
aansluit bij zijn rechten wordt geadviseerd dit 
met stukken te onderbouwen en contact op te 
nemen met de projectleider (Harold Klomp). Er 
wordt dan een vervolggesprek gepland met u, 
projectleider en eventueel een medewerker van 
Juridische zaken . 



Daalseweg 2 – 46:  
Ons terras loopt nu tot op de hoek. Daar hebben 
wij een vergunning voor.  

In het ontwerp is zowel langs de gevel als langs 
de straat een bredere ruimte voor terrassen 
opgenomen. Dat betekent dat het terras-
oppervlak bij een minder lange strook niet 
afneemt. Het uitgangspunt is dat in ieder geval 
het vergunde aantal vierkante meters terras in 
het ontwerp terug moet komen.  Ook hier geldt 
dat indien iemand van mening is dat het 
ontwerp niet aansluit bij zijn rechten men 
geadviseerd wordt dit met stukken te 
onderbouwen en contact op te nemen met de 
projectleider (Harold Klomp). Er wordt dan een 
vervolggesprek gepland met u, projectleider en 
eventueel een medewerker van Juridische 
zaken. 

Besproken is dat de terrassen wellicht ook 
uitgevoerd kunnen worden als …, waardoor deze 
in de wintermaanden als parkeerplaats gebruikt 
zouden kunnen worden.  

Betreffende ondernemers gaan onderling nog 
overleggen of dit een variant is die de gemeente 
verder kan onderzoeken. 

In het ontwerp wordt de gidslijn door de hele 
Daalseweg doorgetrokken. De terrassen krijgen 
een zelfde lichte verhoging met een schuine 
band om tegen te gaan dat de terrassen uitdijen 
en nog steeds op de loopstrook terecht komen. 
Ondernemers geven aan dat deze verhoging niet 
te hoog moet worden en dat bij verdere 
uitwerking aandacht moet zijn voor de loop(lijn) 
van het personeel.  

 

Pr Hendrikstraat 
Besproken is dat er voor de wijnhandel een 
specifieke oplossing gezocht is mbt het laden en 
lossen van de vrachtwagens. Het 
standaardwegprofiel wordt dusdanig smal dat de 
huidige rijbaan niet meer in het straatprofiel 
past. De door bewoners gewenste oversteek op 
deze plek maakt de huidige draai tevens 
onmogelijk.  Daarnaast is de rijbeweging 
achteruit de stoep op niet wenselijk vanuit het 
oogpunt van verkeersveiligheid (zicht op 
voetgangers).   
In het ontwerp is nu een 3m brede, langgerekte 
laad en los-plaats opgenomen direct langs de 
weg. Deze wordt niet ingezet als 
parkeerplaatsen, maar staat ten diensten van 
bedrijven op dit deel van de Pr Hendrikstraat. 
Gevraagd is of de geparkeerde auto’s dan nog 
wel weg kunnen rijden.  

De vrachtwagens staan niet permanent op de 
laad- en losstrook en ook de geparkeerde auto’s 
zullen incidenteel aankomen en wegrijden.  
In beginsel dienen parkeerplaatsen op eigen 
terrein ontsloten te worden via de vergunde 
inrit. Ook hier geldt dat indien iemand van 
mening is dat het ontwerp niet aansluit bij zijn 
rechten men geadviseerd wordt dit met stukken 
te onderbouwen en contact op te nemen met de 
projectleider (Harold Klomp). Er wordt dan een 
vervolggesprek gepland met u, projectleider en 
eventueel een medewerker van Juridische 
zaken. 

 
- waarom geen klinkers in fase 2? 
- standaard midden geleider? 
 

Het is van het begin af aan niet de bedoeling 
geweest om heel de Daalseweg in klinkers uit te 
voeren. De kop van de Daalseweg (‘bovenaan’)  



  
Delftse stoep: optisch hoogte verschil? +/- 2cm 
met schuine band. Met brede 5x20 band? 

 

Wat te doen met de Groenbakken (grindbakken) 
voor de hoogbouw? 

 

  

Water  

Bij het Haantje komt bij hevige regenval soms 
water via stoep de kelder in! Hoogtes goed 
bekijken i.v.m. kelderluik. (trottoir in verleden 
iets verhoogd?) 

 

Water nr. 19-21 binnen via stoep/kelderluik  
Wanneer mensen zelf willen ontkoppelen is hier 
subsidie voor. 
Er wordt door de klankbordgroep aangegeven 
dat er dan wel oog moet zijn voor gladheid bij 
vorst. 

 

 


